
 

Reactie van het college op de vraag van mevrouw Huisman van GBO over het commerciële gebruik 

van de openbare ruimte (gesteld tijdens het RTG over de APV).  

 

Vraag: Herkent u het commerciële gebruik van openbare ruimte (zoals bijvoorbeeld de 

fitnesstoestellen bij Vitaal Sportpark de Pas of parkeerplaatsen in de Westeraam) en hoe kijkt u hier 

tegen aan? 

  

Antwoord:  

‘’Bij ons is bekend dat sportclubs/hardloopclubs/fitnessclubs weleens gebruik maken van de 

fitnesstoestellen bij Vitaal Sportpark de Pas. Dit is passend binnen de vastgestelde uitgangspunten 

voor het nieuwe sportbeleid. Zowel individueel als in verenigingsverband. Er zijn bij ons geen signalen 

bekend dat het gebruik heeft geleid tot conflicten.  

Als het gaat om gebruik van andere openbare ruimte, dan wordt er gekeken naar meerdere aspecten 

zoals bijvoorbeeld bestemming, veiligheid, etc. en of het daarbinnen passend is en niet strijdig met 

andere belangen. Waarbij commercieel of niet-commercieel, in ieder geval bij bestemmingen, niet een 

factor is die mee mag wegen.” 


